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V Kostelci u Holešova 5. července 2021

Otevřený dopis starostce a všem členům zastupitelstva obce Kostelec u Holešova

Vážená paní starostko, vážení členové zastupitelstva,

rozhodli jsme se Vás oslovit prostřednictvím tohoto otevřeného dopisu z toho důvodu, že i přes svou

účast na zasedání zastupitelstva obce, konaného dne 29.6.2021, jsme nemohli setrvat až do jeho

úplného závěru, kde jsme chtěli požádat o slovo ve věci mateřské školy v Kostelci u Holešova. Ačkoli

je zřejmé, že současná situace kolem dění v MŠ je tristní, komentovat nebo klást jakékoli otázky ke

vzniklé problematice nebylo naším cílem.

Naším hlavním úmyslem bylo využít přítomnosti širokého okruhu rodičů dětí, které navštěvují

mateřskou školu v naší obci a osud jejich ratolestí jim není lhostejný (což ostatně potvrzují i slova

dvou osob z řad zastupitelů) a umožnit jim získat povědomí o tom, vjakých venkovních prostorách

(zahrada Mš) tráví jejich děti čas. Konkrétně se jedná o špatný zdravotní stav stromů (bříz)

umístěných na pozemku MŠ, který je rozpoznatelný i pohledem laika. V korunách zmiňovaných

stromů se velmi často objevují odlámané a zavěšené větve, které nepředvídatelně padají na zem

(čímž může dojít ke zranění), v kmenech se objevují rozsáhlé duté otvory, stržená kůra a dále jsou na

různých místech stromů patrné usychající větve. Dovolte nám řečnickou otázku. Nasvědčují tyto

vyjmenované znaky dobré kondici bříz?

Na tuto skutečnost jsme v září 2018 písemně upozornili Obecní úřad Kostelec u Holešova,

v zastoupeni tehdejšího starosty Ing. Petra Hlobila, se žádostí o zpracování odborného posudku

nezávislým soudním znalcem (dendrologický posudek) a o ošetření! ořez/ odstranění stromů. Reakce

OÚ Kostelec u Holešova byla odpověď, která obsahovala část „Vyjádření ke zdravotnímu stavu

stromů“ vypracovaného dne 26. 4. 2017 Agenturou ochrany přírody a krajiny České republiky“ (zde

si dovolíme upozornit, že vedení obce ve své odpovědi na náš podnět nesprávně uvedlo název

agentury - vypadlo slovo „ochrany“ — tady se můžeme domnívat, zda se jednalo o pouhou nedbalost

nebo úmysl) a sdělení, že jedna bříza s vyhnilou dutinou byla skácena a stav ostatních bříz bude

průběžně sledován. Mimo jiné ovšem dotčené vyjádření obsahovalo i doporučení přesně
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Namísto několikaleté absence řešení celého problému ze strany vedení obce bychom si přáli

efektivně a systematicky celou záležitost vyřešit takovým způsobem, aby nedocházelo k neustálému

ohrožování majetku ani zdraví. I to je jeden z důvodů, proč jsme se rozhodli tento otevřený dopis

adresovat všem zastupitelům obce. Zajisté se shodneme na tom, že zdraví a životy osob (v tomto

případě primárně dětí) jsou prioritou každého z nás.

S pozdravem

Kostelec u Holešova:

Na vědomí: všichni členové zastupitelstva
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